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توسط  آغاج (رئيس جلسه) طرح گرديد. پس از بحث و بررسيس توتتوسط مهند "بررسي امورات شهرسازي"موضوع 

تخصصي شهرسازي در داغي عضو گروه و مهندس قرهمهندس حلاجي عضو گروه تخصصي شهرسازي  هيئت مديره،

 مورد بحث و بررسي قرار گرفت.ارائه كردند و مراتب جلسه حضور يافتند و در خصوص طرح خود توضيحاتي 

هاي ديگر وجود دارد در استان بند بالا، تا جلسه آينده مستنداتي كه در اين زمينهآقاي مهندس توت آغاج  مقرر شد 

 .ارائه نمايند تا تصميمات تكميلي اتخاذ گردد

 هزينه شود.ميليون ريال جهت مشاركت در كنفرانس ريلي دانشگاه آزاد  50مقرر شد حداكثر تا سقف 


